

Title (en)
Control panel of a printing press

Title (de)
Leitstand einer Druckmaschine

Title (fr)
Poste de conduite d'une presse

Publication
EP 1970198 A2 20080917 (DE)

Application
EP 08004743 A 20080314

Priority
DE 102007012735 A 20070316

Abstract (en)
The panel has a color-consistent monitor for visualizing a soft proof provided by a soft proof system, where the soft proof serves as a color reference for print copies printed in a printing process. Keys (2, 3, 6, 7) and touch pads (4, 5) of the soft proof system are integrated into a control console (1) of the panel. The keys (2, 7) serve for invoking a section, visualized on the monitor, from the soft proof. The touch pad (5) and the key (6) serve for determining representation criteria of the section of the soft proof.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Leitstand einer Druckmaschine, mit mindestens einem farbverbindlichen Monitor zur Visualisierung mindestens eines von einem Softproofsystem bereitgestellten Softproofs, welches als farbliche Referenz für in einem Druckprozess gedruckte Druckexemplare dient, und mit einem mehrere Bedienelemente aufweisenden Bedienpult. Erfindungsgemäß ist in das Bedienpult (1) des Leitstands mindestens ein Bedienelement (2, 3, 4, 5, 6, 7) des Softproofsystems integriert.

IPC 8 full level
B41F 33/00 (2006.01)

CPC (source: EP)
B41F 33/00 (2013.01); **B41F 33/0009** (2013.01); **B41F 33/0036** (2013.01)

Cited by
DE102011075347A1; DE102011075343A1; DE102011075340A1; DE102011075347B4; DE102011075343B4; DE102011075340B4;
WO2012150136A2

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL NO PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)
AL BA MK RS

DOCDB simple family (publication)
EP 1970198 A2 20080917; EP 1970198 A3 20110720; DE 102007012735 A1 20081211

DOCDB simple family (application)
EP 08004743 A 20080314; DE 102007012735 A 20070316